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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor fog minden Hatvanon áthaladó InterCity vonat 
megállni a városban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 
Jelenleg csak a hajnali első és az éjszakai utolsó IC áll meg a hatvani állomáson. A MÁV szerint
azért nem állnak meg az IC-k Hatvanban, mert túlságosan nőne ezzel a menetidő. Ennek azonban
ellentmond az, hogy Szalay Áron, a Közlekedő Tömeg civil szervezet alapítója szerint olyan rossz
állapotban vannak a sínek a város belterületén, hogy a szerelvények így is csak átdöcögnek, tehát
egy kétperces megállás nem növelné behozhatatlanul a menetidőt. Véleménye szerint a beruházást
hiába hívták a hatvani vonal korszerűsítésének, Hatvanban egy centi sínt nem újítottak fel, ahogy az
állomást sem.
 
A kormány a hatvani vasútvonal felújításának kezdetén, 2019-ben azt ígérte, hogy rövidebb lesz a
menetidő,  több  járat  lesz,  és  közvetlen  fővárosi  kapcsolatot  biztosítanak  Gyöngyösnek  és
Jászberénynek. 200 milliárd forintot költöttek el a projektre, ám az ígéretek közül sok nem vagy
csak részben teljesült.  Az új egri InterRégió járatok is csak úgy hozzák a jobb menetidőt, hogy
kevesebb helyen állnak meg, mint a korábban itt közlekedő vonatok.
 
Az „InterCity vonatokat Hatvanba” Facebook csoportnak többszáz követője van, és immár két éve
küzdenek azért, hogy létrejöjjön egy sokak által szerethető és használható vasúti tömegközlekedési
rendszer a régióban. Azt már sikerült elérniük, hogy minden nap az első befelé és az utolsó kifelé
jövő IC megáll Hatvanban. De azt szeretnék, ha a többi IC is megállna a városban.
 



 
Mindezek miatt kérdezem:

• Mikor fog minden Hatvanon áthaladó InterCity vonat megállni a városban? 
 

Tisztelettel várom válaszát!

 

Budapest, 2022. január 31.
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